

CERTIFICATE



EN 9100:2016

DEKRA Certification GmbH hereby certifies that the company

M.Torres Deutschland GmbH

Scope of certification:

Commercial activity and after-sales service of productive machinery and automated assembly systems for the aeronautical industry

Certified location:

D-21684 Stade, Wolf-von Baudissin-Weg 1

Certification structure: Single Site

has introduced and effectively implemented a quality management system conforming to the specified standard (EN 9100:2016, based on ISO 9001:2015 and equivalent in technical terms to AS 9100D and JISQ 9100:2016). This is verified in certification audit report No. A17091047. The audit was performed in accordance with EN 9104-001:2013.

Certificate issue date: 2018-02-21 Certificate expiry date 2021-02-20

Certificate registration no.: 880218007


Lothar Wemhofen
DEKRA Certification GmbH, Stuttgart, 2018-02-21



ZERTIFIKAT



EN 9100:2016

DEKRA Certification GmbH bescheinigt hiermit, dass das Unternehmen

M.Torres Deutschland GmbH

Zertifizierter Bereich:

Vertrieb und After-Sales Service von produktiven Maschinen und automatisierten Montagesystemen für die Luftfahrtindustrie

Zertifizierter Standort:

D-21684 Stade, Wolf-von Baudissin-Weg 1

Zertifizierungsstruktur: Single Site

ein Qualitätsmanagementsystem entsprechend der oben genannten Norm (EN 9100:2016 basierend auf ISO 9001:2015, technisch gleichwertig mit AS 9100D und JISQ 9100:2016) eingeführt hat und dieses wirksam anwendet. Der Nachweis wurde im Rahmen des Zertifizierungs-Audits Bericht-Nr. A17091047 erbracht. Das Audit wurde in Übereinstimmung mit EN 9104-001:2013 durchgeführt.

Zertifikatsausgabedatum: 21.02.2018 Ablaufdatum: 20.02.2021

Zertifikats Registrier-Nr.: 880218007


Lothar Wemhofen
DEKRA Certification GmbH, Stuttgart, 21.02.2018

